
Arb�cies recupera les catifes de f lors al carrer

Es van confeccionar vint-i-dos dissenys f lorals i quinze racons repar tits pel

centre de la vila

ÊVan ser m�s petites que altres anys per respectar els grups bombolles i

deixar espai als visitants

Les catifes es van comen�ar a fer m�s tard del que �s

normal perqu� va ploure LLUêS ROMERO.

Arb�cies va recuperar ahir les catifes de f lors naturals al carrer,

despr�s que lÕany passat, per les restriccions per la Covid, es van

haver de fer a les cases par ticulars i ensenyar-les despr�s a trav�s

dÕInstagram. En total ahir es van poder veure quinze racons i

vint-i-dues catifes. Aix� s�, m�s petites que les que es fan

tradicionalment Òper poder fer grups bombollaÓ entre els grups que

les confeccionaven i a la vegada deixar m�s separaci� entre les

catifes per al visitant. Aquest any les confeccions f lorals feien

entre 8 i 12 metres, quan els anys en qu� no hi havia Covid havien

arribat a fer entre 40 i 50 metres de llargada. I igual que els anys

anteriors a la pand�mia, es van repar tir entre els carrers Segimon

Folgueroles, Sant Jaume, Major, Vern, Camprodon, Pont, Sorrall i

lÕHavana i les van elaborar ve�ns i entitats del municipi. En total, dos quil�metres que era el recorregut que f ins

als anys vuitanta del segle passat feia Òel pas del Sant�ssimÓ.

Com que aquest any les catifes s�n m�s petites, no hi ha hagut concurs i la cercavila, amb gegants, grallers i

f labiolaires, juntament amb el grup Els New Seraf ins, va tancar la diada, per� no hi va haver seguiment de la rua

per tal de  donar compliment a la  normativa vigent contra la Covid.

El fet que lÕAjuntament no fes publicitat de les catifes f ins ahir va provocar que no es vei�s tanta gent com els

anys anteriors a la Covid, i en cap moment hi va haver grans aglomeracions de visitants. ÒArb�cies som un poble

valent. Creiem que la cultura, com les tradicions, com el turisme, s�n segurs com anar a comprar i anar a

treballar, i com a ajuntament no podem perdre lÕess�ncia de poble deixant de fer una tradici� com s�n les catifes

de f lors naturalsÓ, va explicar lÕalcalde, Pere Garriga, que va comentar tamb� que Òla gent �s m�s responsable

del que pensem, i posant m�nimes normes de seguretat i una m�nima vigil�ncia, la gent es molt sensataÓ. Garriga

pensa que no sÕha de tenir por a fer coses i anima tots els ajuntaments a recuperar i tirar endavant els actes

culturals, tradicionals i populars i tur�stics, Òperqu�, si no, es perdr� lÕess�ncia de poble i de pa�s, i si perdem

aquesta ess�ncia serem morts i no ens diferenciarem de ning�Ó. ÒHan de posar les eines necess�ries perqu� tot

pugui tornar a funcionar, i aix� �s el que fem a Arb�cies, i si ho podem fer a Arb�cies, es pot fer a qualsevol altre

poble, municipi o ciutat de CatalunyaÓ, va dir.
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